

Närvarande:

Bernt Johansson	Ledamot
Mikael Lundblad	Ledamot
Olle Bergman	Ledamot
Mikael Norén	Miljösamordnare
Fredrik Hansson	Koordinator

Ej närvarande: Jenny Westerin, Max Larsson & Philip Lund

1. MÖTETS ÖPPNANDE

Mikael Norén öppnar mötet och hälsar alla välkomna till kvällens möte, tackar även för senaste mötet på kansliet.

2. GODKÄNNANDE AV DAGORDNING

Dagordningen godkändes.

3. FÖREGÅENDE PROTOKOLL

Finns publicerad på hemsidan, <https://www.svemo.se/om-forbundet/vart-miljoarbete-forbundet>

4. EKONOMI

Följer budget, FH påminner ledamöterna om att skicka in reseräkningar efter MK träffen på kansliet, fakturan från hotellet är attestad och lagd för betalning.

5. UPPFÖLJNING AV MILJÖHANDLINGSPLAN/AGENDA

MK gick igenom arbetstavlan på sitt föregående möte och justerade uppdaterade en del datum. Mikael arbetar vidare med ny "Hållbarhetsstragi Svemo 2025-2035" med stöd av Jenny och Philip.

6. MILJÖ/HÅLLBARHETS UTBILDNING IUP

Även ikväll den 20 maj kl 19.00 är det avstämning med Svensk Bilsport gällande de nya utbildningarna i IUP. SBF deltog via teams när MK träffades den 15 maj.
Nästa träff via teams blir den 17 juni kl. 19.00

7. KOMMUNIKATIONSPLAN

I slutet av varje månad publicerar vi aktuellt ämne inom hållbarhet på hemsidan, för maj blir det projektet om RGNT elhojar inom road racing och "Vultcrossen" i Stockholm.

8. DISTRIKTEN - MK Teamsmöte 6 maj kl 20.00

På träffen deltog representanter från, Södra, Västra och mellersta distriktet samt MK.
Gällande nya blanketten för miljörevisionen så vill man ev ha med en ny punkt gällande stickprovskontroll från banbesiktigare, Mikael får i uppdrag att föra djupare diskussion i ämnet och att det tas upp på nästa distriktsmöte som planeras till 16 september.
Information om kommande utbildningar och upplägg till IUP för Svemo och till SBF.

9. SKRIVELSER

9.1 Mikael och MK har hjälpt en av våra föreningar som har fått ljudproblemantik från sin kommun med råd om hur man kan svara kommunen i ärendet.

10. ÄRENDEN

10.1 FIM – IUCN FN

Mikael har haft ett möte där han representerade FIM för IUCN (FN-organ) där Kellie Covington blev nyfiken att vi tittade på grön metanol tidigare i speedway.

Har även rådfrågat Ingvar Landälv som är expert på metanol.

Kellie jobbar bla för <https://sustainablemarinealliance.org/>

10.2 Bio metanol (grön)

Vi har börjat titta på ren bio metanol från en partner inom skogsindustrin, då det blir en biprodukt från trä industrin (massa).

Vilka grenar använder idag detta drivmedel, FH kontaktar dragracing och MN skriver till övriga grenar och frågar om användandet.

10.3 Nationella tävlingsreglementet 2026

Annika Pettersson, ansvarig för de nya digitala reglerna via projektet S12 har påbörjat överflyttning av Miljö/hållbarhetsregler till den nya strukturen. Ett första utkast är skickat till FH och JW.

Nästa möte med S12 är via teams 20 maj kl. 16.00

10.4 VM Enduro Skövde

Max Larsson har hjälpt till med de handlingar som FIM krävt för miljödokument för tävlingen, genom att Mikael Norén bistått med sina internationella kontakter för att få fram en del av de handlingar som behövs.

11. RAPPORTER

11.1 Anderstorp Racing Club

Ärendet gällande yttrande från Svea Hovrätt för miljötillstånden på anläggningen är ännu inte avgjort.

11.2 Skrivelse till styrelsen

MK har nu gjort klart skrivelsen och skickat till styrelsen för beslut, skrivelsen gäller bla namnbyte till hållbarhets kommittén men även om ny hållbarhetsstrategi och hur vi ska hantera gemensamma och nya policys ex ny inköspolicy och förändringar inom resepolicy.

11.3 Styrelserapport

Fredrik skriver återkommande rapporter till styrelsen inför dess styrelsemöten.

11.4 Egenkontrollprogram

Egenkontrollprogrammet är ju till för att hjälpa klubbar att göra rätt från början, rent allmänt så behöver de göras mer användarvänliga, dessa ska bli ifyllbara PDF filer på hemsidan.

11.5 Sveriges Riksdag

Mikael Norén deltog tillsammans med Svensk Bilsport och KAK i ett positivt möte med riksdagsledamöter i Stockholm där motorsportens samhällsnytta lyftes fram. Framförallt gällande hur motorbanor/klubbar kan bidra i Sveriges beredskap i kriser som tex skogsbränder osv. Tidigare har dessa möten bland annat resulterat i att riksdagsledamot talat om motorbanors nytta för biologisk mångfald i riksdagen.

12. NÄSTA MÖTE/MÖTETS AVSLUTNING

Nästa möte blir via teamsmöte 17 juni kl.20.00

Vid pennan

Fredrik Hansson
2025-05-25

Justerare

Mikael Norén
Justerat via e-post 2025-05-26